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Aanwezig: 

- Mevr. Katia Van den Broucke – Schepen van Participatie 

- Dhr Saïd Chibani – Schepen van Openbare werken 

- Dhr Jean-Pierre De Winter – Vice-Voorzitter 

- Mevr. Jade Roland – Sociale zaken 

- Dhr Jaume Tardy – Wijk Gisseleire Versé 

- Dhr Gérard Chevalier – Wijk Dormont 

- Dhr Michel Dubois – Wijk Albert en Schweitzer 

- Dhr Cumhur Er – Wijk Broek 

- Mevr. Catherine Hanak – Wijk Bec Moderne 

- Mevr. Mariam Arahou – plaatsvervanger Wijk Bec Moderne 

- Dhr Pierre Lebeau – Wijk Comhaire 

- Dhr Mathieu De Maeyer – plaatsvervanger Wijk Oude Kerk 

- Mevr. Karin Vandekeere – Wijk Groenteboer-Kweepereboom 

- Dhr Yvan Derval – Uitgenodigt Wijk Albert en Schweitzer 

 

 

Verontschuldigd: 

- Dhr Christian Lamouline – Burgemeester 

- Dhr Thibault Wauthier – Schepen van Mobiliteit 

- Dhr Ali Bel-housseine – Schepen van Erfgoed 

- Mevr. Véronique Troger – Wijk Zavelenberg 

- Dhr Marc-Philippe Schittecatte - Wijk Ruelens 

- Mevr. Mireille Walschaert – Sociale zaken 

 

Afwezig: 

- Dhr Olivier Losseau – Wijk Plateau Potaarde Vlak 

- Dhr Simon Geoffroy – Wijk Kasterlinden 

- Dhr Jean-Marie Rits - Wijk Albert en Schweitzer 

- Mevr. Chantal Van Iseghem – plaatsvervangster Wijk Bec Moderne 

- Dhr Rudy Peereboom – Wijk Gisseleire Versé 

- Dhr Jean-Pierre Latour – Wijk Zavelenberg  

- Dhr Edwig Polaster – plaatsvervanger Wijk Ruelens 

- Mevr. Marie-José Van Loo – plaatsvervangster Wijk Groenteboer-Kweepereboom 

 

 
1. Goedkeuring PV van 11.01.2024 

 
Het proces-verbaal wordt goedgekeurd. Geen opmerking. 
 

2. « Netheid bis » presentatie door de Heer Said Chibani en antwoord op vragen van leden in 
verband met netheid. 
 

PowerPoint-presentatie “Netheid in Sint-Agatha-Berchem” (zie bijlage). 
 
2.1) Vraag van de heer Tardy - Wijk Gisseleire-Versé 



 

• Ongecontroleerd storten - Welke maatregelen denkt Net Brussel / de gemeente te nemen om 

de ongeregeldheden aan te pakken die de doeltreffendheid van het werk van de gewestelijke 

dienst voor afvalbeheer verminderen, de gemeentediensten dwingen zich te verplaatsen om de 

zakken op te halen en klachten van omwonenden uitlokken? 

• Kunnen er inspecties gepland/gericht worden op dit specifieke punt in de gemeente om een 

einde te maken aan deze terugkerende praktijk? 

 

Sluikstorten komt vaker voor in gebieden zonder sociale controle, zonder woningen, weinig voetverkeer 

of in de buurt van glas- of kledingcontainers. Dus wat kan er gedaan worden? 

Hoewel cameratoezicht een voor de hand liggende oplossing lijkt, heeft het menselijke en financiële 

beperkingen. De mobiele camera's (ONE TELECOM) kostten ongeveer €225.000 van 2018 tot 2022. Bij 

dit bedrag komen nog de kosten van de mankracht (intern) die verantwoordelijk is voor het bekijken van 

de camera's en het schrijven van het proces-verbaal. 

Wanneer we erin slagen een overtreding vast te leggen, vormt de identificatie van de betrokken 

personen een andere grote uitdaging, ook al zoeken onze medewerkers in zakken naar aanwijzingen over 

de identiteit van de personen die bij elke storting betrokken zijn. 

 

Maatregelen van de gemeente: 

 

- Organisatie van gemeentelijke grofvuilcampagnes twee keer per jaar; 

- Begraving van glas- en textielbakken, plaatsing van "intelligente" bakken en rationalisering van 

de openbare vuilnisbakken; 

- Verplaatsing van textielcontainers, een bron van illegale stort, naar het sportcomplex, tegenover 

een camera; 

- Bewaking met mobiele camera's in de afgelopen jaren, die ongeveer €225.000 hebben gekost, 

om overtreders af te schrikken en te identificeren en boetes van €210.000 hebben opgeleverd. 

- Bestraffing van illegale stort wanneer de overtreder is geïdentificeerd; 

- Renovatie van alle hondentoiletten; 

- Bewustmakings- en boetecampagne "STOP hondenpoep". 

- Mogelijkheid om klein huishoudelijk chemisch afval (verf, zuren, bleekmiddel, wasmiddelen, 

antivries enz.) naar de PROXY-CHIMIK container op de parkeerplaats van het gemeentehuis te 

brengen op donderdag van 12.30 tot 18.30 uur (behalve op feestdagen). 

- Stevig verzet tegen de vermindering van het ophalen van witte zakken, wat heeft geleid tot een 

toename van achtergelaten afval. 

- Massale distributie van oranje containers op strategische plaatsen in de gemeente. 

- Aanleg van een regionaal Recypark aan de grens van onze gemeente, Nestor Martinstraat. 

 

 

• Plaatsing van een vuilnisbak voor de supermarkt op de Gentsesteenweg, aan het kruispunt 

met de Gisseleire-Versélaan - Is er al een datum voor de plaatsing van deze vuilnisbak? 

Er is een verzoek ingediend bij de supermarkt, maar we hebben tot nu toe nog geen nieuws 

gekregen. Said zal ze binnenkort bezoeken. 

 

2.2) Vraag van de heer De Maeyer - Wijk Oude Kerk 

 

• Hondenpoep op onze trottoirs neemt toe. We zien wel een postercampagne die wijst op de 

boetes die met dit incivisme gepaard gaan, maar dit lijkt geen significant effect te hebben op 



het gedrag van hondenbezitters. Zou het mogelijk zijn om actie te ondernemen om dit 

probleem te bestrijden? 

 

Meer dan alleen een affichecampagne: een bewustmakings- en bekeuringscampagne. Tijdens de 

bewustmakingsfase van de campagne "Stop hondenpoep", die liep van 22 mei tot 9 juni, ontmoetten 

de gemeenschapswachten 125 hondeneigenaars. Slechts 23 van hen waren niet in orde. 

 

• Hoe vaak komen de straatvegers eigenlijk in onze buurt? We zien ze zelden in onze straten. 

 

- 13 medewerkers die op de netheid van onze gemeente letten 

- 4 vrachtwagens die dagelijks worden gebruikt om afval op te halen 

- 3 straatstofzuigers 

- 1 elektrische veegmachine 

- 3 driewielers uitgerust met vuilnisbakken, bezem en schoppen 

- 16 onderhoudwagens voor buiten 

- 10 nieuwe borstels om het werk van de straatvegers te vergemakkelijken 

Hartelijk dank aan onze 13 straatvegers, die elke dag in onze straten patrouilleren om onze stad 

schoon te houden. Zij zijn verantwoordelijk voor het algemene onderhoud van de wegen, 

openbare ruimten en openbare voorzieningen: 

- Het vegen van de straten, handmatig of met veegmachines. 

- Wegnemen van sluikstortingen en doorzoeken om de overtreder te identificeren 

- Onkruid verwijderen 

- Schoonmaken van de speeltuinen en parken 

- Dagelijkse bezoeken aan drukke plaatsen 

- Canisites schoonmaken 

- Leegmaken van de openbare vuilnisbakken 

- Ophaling van vuilniszakken wanneer Net Brussel straten vergeet 

 

• Hoewel dit waarschijnlijk meer de verantwoordelijkheid is van Net Brussel, zou het mogelijk 

zijn om op een of andere manier de bewustwording van de tijden en dagen waarop 

vuilniszakken buiten gezet moeten worden te vergroten? We merken nog steeds regelmatig 

dat veel bewoners hun zakken op het verkeerde moment buiten zetten en ze vooral niet 

terugzetten als ze een fout maken. 

We moesten ook de tekortkomingen van de bevoegde overheden goedmaken. De door het Gewest 

en door Net Brussel beloofde communicatie bleek rampzalig. Slechte timing, slordige verspreiding 

van de nieuwe dienstregeling (sommige wijken hebben de dienstregeling niet ontvangen, of die 

van andere gemeenten, om het zacht uit te drukken), te veel informatie met de 3 hervormingen 

allemaal tegelijk. We moesten bijvoorbeeld op een feestdag bijna 3.000 buurtinformatiefolders 

verspreiden op de belangrijkste verkeersaders van de gemeente, samen met de nieuwe kalender. 

→ Volledige aankondiging van de inzamelingsactie in het BN van mei 

→ Mededeling met de nieuwe kalender in het BN van juni 

→ Kalender beschikbaar op de website 

→ Rol van de gemeenschapswachten die aanbellen bij huizen waar zakken op het verkeerde 

tijdstip zijn buitengezet + PV’s 

Herinnering: de gemeente is tegen de hervorming van de inzameling. 



Onze gemeente nam stelling tegen deze hervorming en stelde alternatieven voor omdat we vonden 

dat ze overhaast, slecht voorbereid en onrechtvaardig was. We drongen aan op een aanpassings-, 

sensibiliserings- en informatieperiode om iedereen de tijd te geven zijn gewoonten te veranderen. 

Helaas luisterde het Gewest niet naar onze opmerkingen, ondanks onze verschillende brieven en 

oproepen. Net Brussel had zich ertoe verbonden de nieuwe kalender in alle brievenbussen van de 

inwoners te verspreiden. We rekenen op ieders hulp om dit zo wijd mogelijk te verspreiden. Wat de 

nachtelijke ophalingen betreft, hebben we het akkoord gekregen van Net Brussel om de ophaling van 

de zakken toe te laten vanaf 16u (in plaats van 18u voor de zones 3 en 4). Bovendien heeft de Minister 

toegezegd dat er geen nachtelijke ophaalacties zullen plaatsvinden na 22u in woonstraten en na 

middernacht op hoofdwegen. 

• We zien dat er klein afval (zoals plastic boodschappentassen) in openbare vuilnisbakken ligt, 

die ofwel overvol of verstopt zijn (we merken ook op dat de situatie over het algemeen snel 

wordt opgelost door gemeentepersoneel). 

Dit is het gevolg van de daling van het aantal ophalingen en dat hadden we verwacht. 

Maatregelen van de gemeente: 

- Het ingraven van glas- en textielcontainers, het plaatsen van "intelligente" vuilnisbakken en 

het rationaliseren van de openbare vuilnisbakken; 

- Verplaatsing van de textielcontainers, een bron van illegale stort, naar het sportcomplex, 

tegenover een camera. 

 

• Netheid aan de ingang van het Wilderbos (Wilderstraat): ondanks de duidelijke aanwezigheid 

van een vuilnisbak, ligt er veel afval (blikjes, flessen, enz.) en sigarettenpeuken rond de luifel. 

Er is een voorstel gedaan aan de Burgemeester om eventueel de bankjes bij de ingang van het bos te 

verwijderen om samenscholingen te voorkomen. Maar dit is geen oplossing, omdat het wandelaars 

zou benadelen. 

Het is allemaal een kwestie van burgerzin, want de vuilnisbakken staan er. 

Het snoeien van de bomen boven de banken is hoe dan ook gepland omdat er sap erop is gelopen. 

 

2.3) Vraag van de Heer Dubois – Wijk Albert/Schweitzer 

• Bij elke ophaling hebben we te lijden onder de slordigheid van sommige vuilnismannen, die de 

zakken dicht bij de vrachtwagen gooien, sommige open laten barsten, en de inhoud niet op 

straat verzamelen.   

 

- Herhaaldelijk contact met Net Brussel om herhaling te voorkomen 

- Onze teams volgen soms de vrachtwagens van Net Brussel om deze nalatigheden te 

observeren 

 

• Er wordt veel te veel vuilnis tegelijk buiten gezet en de vuilnismannen verspillen tijd met het 

sorteren ervan. Zij letten niet altijd op wat ze doen, gooien zakken die niet in hun ophaling 

thuishoren zomaar ergens weg en vaak op plekken waar andere vuilnismannen ze niet gaan 

ophalen omdat ze in tuinen en dus niet meer op de voetpaden worden weggegooid. Net 

Brussel zou haar vuilnismannen bewust moeten maken van de kwaliteit van hun werk. 



Na discussie zou het interessant zijn om gekleurde markeringen op de grond aan te brengen, zodat 

mensen hun vuilnisbakken ernaast kunnen zetten. Op die manier zou de sortering gerespecteerd 

worden en zouden de vuilnismannen veel tijd besparen. 

• Sommige buren die in appartement leven respecteren de groepering van de zakken op kleur 

niet of gaan volledig ongestraft hun zakken buiten zetten na het ophalen. Dit gebeurt elke 

week. 

Boetes door Net Brussel 

 

• Wat de beperking van het storten van grofvuil betreft, zouden we graag willen weten of Sint-

Agatha-Berchem deelneemt aan het initiatief van het mobiele recyclagepark (zie gemeente 

Anderlecht)? 

Organisatie van gemeentelijke grofvuilacties twee keer per jaar. 

 

 

Volgende vergadering 

Thematische vergadering “mobiliteit” 

Donderdag 5 september 2024 om 18.15 uur 


